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2020-09-16

Protokoll 2/2020

fört vid Hägersten-Älvsjö pensionärsråds sammanträde 
onsdagen den 16 september 2020 kl. 14:00-15:30, Skype-
möte/telefonmöte

Ledamöter Gunnar Carlsson (OPOL) Ordförande
Birgitta Airas (OPOL)
Maria Renmyr (OPOL)
Agneta Sköldstedt (OPOL)
Ingrid Uddén (OPOL) Vice ordförande

Ersättare Lola Carlsson (OPOL)
Anitha Kroglund (OPOL)
Sune Pettersson (OPOL)
Marianne Sundberg (OPOL)
Torbjörn Sundsgård (OPOL)

Övriga närvarande Marja Kammuna Avdelningschef
Daniela Eriksson Sekreterare

Justerare Gunnar Carlsson (via e-post), Ingrid Uddén (via e-post)

Datum för justering 2020-09-18

Paragraf §§1-7

Sekreterare Daniela Eriksson
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§ 1
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 
 
Ordföranden Gunnar Carlsson öppnade mötet och rådet 
godkände dagordningen.
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§ 2
Val av justerare 
 
Gunnar Carlsson och Ingrid Uddén utsågs att justera dagens 
protokoll.
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§ 3
Aktuell information från förvaltningen 
 
Avdelningschef för äldreomsorgen Marja Kammouna 
informerade om läget. 
 
Äldreomsorgens insatser och det kvalitets- och utvecklingsarbete 
som pågår bidrar till att uppfylla stadens mål.
 
Ekonomin är inte så bra, det är problematiskt på utförarsidan. Det är 
många tomma platser, 86 tomma platser på vård- och 
omsorgsboenden och 30 på servicehusen.
 
Det har blivit ökade kostnader till extra personal samt 
utbildningsinsatser på grund av coronaläget och covid-19.
 
Marja svarade på frågan varför det är tomma platser och om det 
beror på biståndsbedömningarna. Detta beror på att färre söker av 
rädsla för smitta. Marja svarade också att det inte finns några 
ändrade riktlinjer om biståndsbedömningarna.
 
Marja informerade rådet att det för närvarande inte är någon smitta 
på våra äldreboenden. Det är glädjande men arbetet måste få 
fortsätta med utbildningssatsningar, följa rekommendationer, hålla 
avstånd, tvätta händerna och följa hygienrutinerna.
 
Pensionärsrådet i Hägersten-Liljeholmen skickade i maj ett brev till 
ansvariga politiker i staden och som bland annat tar upp stadens 
orättvisa fördelningssystem av pengar till stadsdelsnämndernas 
äldreomsorg. Gunnar Carlsson ska ta kontakt med Lars-Erik från 
KPR.
 
Pensionärsrådet önskar ta del av ärendena från Äldrenämnden.
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§ 4
Anmälan av protokoll 
 
Pensionärsrådet har tagit del av protokollen och lägger dem 
till handlingarna.
 

 KPR:s protokoll från sammanträdet den 18 augusti
 Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 20 augusti
 Protokoll från stadsdelnämndens sammanträde 27 augusti
 Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 19 augusti
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§ 5
Ärenden till stadsdelsnämnden 

Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 24 september 2020 är 
publicerade på länk, edokmeetings.stockholm.se

Pensionärsrådet hade synpunkter på trafikfrågor och Gunnar 
Carlsson åtar sig att bjuda in någon från Trafikkontoret på något av 
rådets kommande sammanträde.

Pensionärsrådet hade frågor kring tryggheten. Clas 
Cederlid kommer och informerar vid något av de kommande 
mötena.

Boendeplan för äldre i region västra söderort: Rådet södjer KPR:s 
yttrande. Birgitta Airas ordnar så att Ann-Marie Bergström som 
sitter i boendegruppen kommer och berättar.

Råden önskar kunna se nämndens sammanträden på videolänk. 
Daniela ser till att de kan få dessa framöver.
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§ 6
Ärenden under beredning 

Svar på skrivelse från (S) och (V) om att bryta isoleringen. Rådet 
tyckte att det var en bra skrivelse och bra svar och att det finns 
mycket mer att göra.
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§ 7
Övriga frågor 

Pensionärsrådet hade frågor om samlingslokalerna som har varit 
stängda. Marja svarar att detta är på grund av rekommendationerna 
och att vi inte vill bidra till folksamlingar.
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